
SBK Upplandsdistriktet

Protokoll Distriktskonferens okt 2023

Datum och tid 2023-10-15 kl 10:00-16:00

Plats Roslagens BK

Närvarolista
Klubb Närvarande

Bro-Håbo BK -

Enköpings BK -

Heby BK Annica Boström, Esther Hillbom

Häverö BK Ingrid Andersson

Knivsta BK Marita Berg (distr.styrelsen)

Märsta-Sigtuna BK -

Alunda BK Ola Eriksson (distr styrelsen)

Roslagens BK Margareta Säterli
Richard Karlén (distr styrelsen)

Tierps BK Jenny Nyberg (distr. styrelsen)

Uppsala BK Tina Tötterman
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Väsby BK Linda Ivung, Anna Szymczak

Östhammars BK -
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 1  Mötets öppnande och presentation av deltagarna
Distriktsordförande Ola Eriksson som mötesordförande förklarade mötet öppnat.

Presentation av samtliga närvarande och närvarolistan upprättades.

 2  Fastställande av dagordning
Förslag att under punkt 11 diskutera både lärar- och instruktörsarvoden

Beslut att fastställa dagordningen med ovanstående tillägg.

 3  Val av justerare
Beslut att utse Margareta Säterli, RBK, och Anna Szymczak, VBK, som justerare av
protokollet.

 4  Föregående mötes protokoll
Årtal på några datum var fel, vilket har korrigerats.

Beslut att fastställa protokollet från Distriktskonferensen i oktober 2022 efter ovanstående
korrigering.
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 5  Läget i förbundsstyrelsen
Jenny Nyberg presenterade vad vi vet som har hänt:

● Therese Strate avgick i mitten av september som VD för Brukshundservice Sverige
AB som är helägt av Svenska Brukshundklubben.

● Samtidigt meddelar Anneli Hultman att hon slutar som kanslichef för Svenska
Brukshundklubben.

● Även fyra ledamöter, inklusive skattmästaren, avgår från förbundsstyrelsen med kritik
mot förbundsstyrelsen och dess arbetssätt.

● Ordförande i förbundsstyrelsen Christer Erixon gick ut med ett pressmeddelande om
att de tidigare pressmeddelandena varit falska och de tas bort från bland annat
Brukshundklubbens webbplats.

● Anneli Hultman och Therese Strate bemöter ovanstående pressmeddelande med
information till Distriktsforum då de inte har samma uppfattning som
förbundsordföranden Christer Erixon.

 6  Svinpesten
Påbud tidigare från Distriktsforum att det kan bli restriktioner, men det verkar ha lugnat ner
sig i Fagerstatrakten. 49 fall av svinpest konstaterade kring Fagersta där man nu bygger
staket runt aktuellt område.

(Distriktsforum är ett möte, på distans, för alla distriktens ordföranden och speciellt
inbjudna.)
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 7  Initiativ bruks
Förslag från ett antal bruksintresserade om aktiviteter för att få igång bruksintresset ute på
lokalklubbarna. Diskussion på Distriktsforum om hur det förhåller sig till bland annat till
Brukshundklubbens utskottsgrupp för Bruks.

Ingen regelrevidering för bruks förrän 2026.

Diskussion på mötet kring vad som kan och bör göras för att få fler intresserade av
Bruksgrenar. Bland annat att det vore bra med:

● Prova-på dagar
● Allmänt, via exv. Youtube, tillgängliga instruktionsfilmer kring bruksgrenar.
● Få till mer samarbete mellan lokalklubbarna vore önskvärt då några klubbar har mer

bruksverksamhet och andra ingen. Uppsala BK kan hjälpa till att dra i det. Eventuellt
via facebookgruppen som heter “Funktionärshjälp SBK Upplandsdistriktet”, se här.

 8  Status och frågor från klubbarna

 8.1  Häverö BK
Klubben har haft många kurser bland annat inom valp, vardagslydnad, rallylydnad, nosework
med flera grenar. Ingen bruksverksamhet.

Intresse för MH igen. Är det någon figurantutbildning på gång? Ja, Heby BK har en på gång i
dagarna med Marianne Hansson från Gävle.

326 medlemmar. God ekonomi.

 8.2  Östhammar BK
Ingen närvarande.

 8.3  Tierps BK
Ingen närvarande.
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 8.4  Väsby BK
Fullsatta kurser och stort tryck. Mycket rallylydnad, agility, balansboll, allmänlydnad och valp.

Besvikna på att allmänlydnadsinstruktörsutbildningen inte blev av.

Ska se om det finns något intresse för att starta en ungdomssektion. Planera in prova-på
dag för ungdomar till våren.

God ekonomi på grund av många kurser och bland annat ersättning för Agility SM.
Medlemsantalet ökar konstant och är nu uppe i 576 medlemmar.

Startat upp tävlingsträningsgrupper.

 8.5  Alunda BK
Ingen närvarande.

 8.6  Bro-Håbo BK
Ingen närvarande.

 8.7  Heby BK
Distriktets minsta klubb med 116 medlemmar. Hyrt klubbstuga och område tidigare, numer
köpt tomt och klubbstuga. Inga lån. God ekonomi.

Lite tumult i föreningen, men kör på ändå.

Inte så stor efterfrågan på kurser och inte heller så många instruktörer. Dock efterfrågan på
valpkurser som man kallar valpträff istället så behöver den som leder inte vara instruktör.
Intresse för några nu att bli allmänlydnads-/valpinstruktör.

En hel del medlemsvård i form av KM, surströmmingsskiva etc.

 8.8  Märsta-Sigtuna BK
Ingen närvarande.

-6(12)-



SBK Upplandsdistriktet

 8.9  Uppsala BK
Kärntruppen i klubben är ett litet gäng och sedan 750+ medlemmar som man inte ser så
mycket av utan bara medlem för att gå kurs. Försöker att få till aktiviteter hela tiden för att
behålla dem. 49 kurser hittills i år. Agility, valp, allmänlydnad, nosework, specialsök

5 MH per år ungefär.

Tjänstehundens dag idag, men ingen tjänstehundverksamhet driven av klubben.

23 nov Sofie Kjellin pratar om hundmöten - info via sbkuppland.se

Skriver ner rutiner som styrelse och andra byts ut ofta.

Bra ekonomi med plus resultat så här långt tack vare många kurser.

 8.10  Roslagens BK
Rullar på bra i alla discipliner utom skydd. Högt tryck på kurserna som blir fulla direkt.

Specialsöks- samt allmänlydnadinstruktörsutbildningar efterfrågas. Ev. köra
Specialsöksinstruktörskurs i egen regi.

Kring 500 medlemmar. Men, hur får man dem aktiva?

Har startat upp hundungdom. Varit trögt i starten, men börjar komma i gång nu.

Många kurser ger bra ekonomi.

Tjänstehundsverksamhet med bland annat prova-på tillfällen med en aktiv eldsjäl.

Lite fart på draghund och haft grönt kort kurs i våras, men har sedan dött ut.
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 8.11  Knivsta BK
Ökat till över 500 medlemmar.

Väldigt tryck på kurser. Har brist på instruktörer. Valpkurser, få allmänlydnadskurser,
nybörjarkurs Spår, brukslydnadskurs. Har valpträffar då alla som vill är välkomna även om
man inte kom med på någon kurs. Specialsök, rally, agility.

Heldag med Specialsöksinfo på förmiddagen och praktik på eftermiddagen.

Har haft flera olika tävlingar: rapport-tävling, spår-tävling, sök-tävling, appel-tävling.
Lydnadsprov, inte klass 3, men startklass och klass 1 och 2. Behövs tävlingsledare.

15 personer från distriktet går utbildning till tävlingssekreterare. Några gör flera discipliner.

Räknar med ett nollresultat i år.

Öppna träningar på onsdagar i bruks eller lydnad. Öppna rallylydnadsträningar på torsdagar
Arrangerar “cuper” som är tävlingsmässig träning.

 8.12  Vallentuna BK
Klubben har haft 17 kurser hittills i år som mest varit valpkurser och nybörjare rallylydnad,
men även i andra sporter som. Intresse för lydnad, men har inte hittat någon instruktör.
Klubben har ingen egen. Fått igång agility. Ingen bruks.

Välbesökta och populära öppna träningar och hundpromenader. Minivandring. Skotträning
under ett antal tillfällen i år.

Har haft fyra tävlingar i rallylydnad och en i lydnad under året. Bra med funktionärer.

Väl fungerande styrelsearbete och god ekonomi. Ökat medlemsantalet rejält från ca 240
stycken före pandemin, toppade på ca 350 och nu ca 315 medlemmar.

 8.13  Enköpings BK
Ingen närvarande.
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 9  Rapporter från utskotten

 9.1  Tävling (Marita Berg)
Digitalt möte om tävlingar 2024. Två klubbar kommer inte ha några tävlingar nästa år annars
var alla med. På distriktets hemsida ligger listor på alla domare inom bruks och lydnad

Domar- och tävlingsledarkonferens även inom lydnad i början av 2024 inom distriktet. AC
Karlsson kommer att vara behjälplig med det.

PeO Andersson som domaransvarig vill påpeka att det är viktigt att det går ut info till utsedda
domare i god tid inför en tävling om man behövs eller ej

Tävlingssekreterarkurs med 15 deltagare med 33 olika grenar. Flera blir TS i flera olika
grenar (rally, bruks, lydnad och mondioring)

Utbildning till tävlingsledare bruks i våras där färdiga tävlingsledare droppar in allt eftersom.

Det har varit utbildning till tävlingsledare lydnad med Marita Neteborn, men alla har inte blivit
klara. Anna-Carin Karlsson, BHBK, tar sig an de som inte blivit klara än.
Från central 3/10 all tävingssekreterautbildning stoppas (nya kurser) till årskiftet pga. nya
SBK Tävling

UG Tävling kom med förslag om att förenkla utbildningen för tävlingsledare och domare
bruks. Lite kort:

● För tävlingsledare blir det först en grundmodul och sedan modul med skydds, spår
etc. Ingen praktik utan en “noggrannare examination”.

● En domare behöver inte vara auktoriserad tävlingsledare inom aktuell grupp (skydds,
spår etc) utan räcker med att man är det i någon grupp. Inga praktiska prov för 1:a
klass domare.
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 9.2  Specialsök (Mona Almquist)
Block två i domarutbildningen genomfördes på Rosersberg 7-9 september.

Domarkonferens i Sollentuna 7-8 oktober

Alla domaraspiranter är godkända på det teoretiska provet. Nu återstår att göra det praktiska
provet för examination. Det sker löpande vid kommande prov.

Specialsök kommer inte att finnas i SBK Tävling direkt från 1 november (då det blir officiellt)
utan det blir en övergångsperiod där man fortsatt hittar proven och info om anmälan på
SBK:s webbplats.

Uppflyttningar i klass 1 och 2 kommer att gälla enligt regelverket och följa ekipagen. Inga
cert eller titlar i klass 3 under prövotiden. Detta gäller alla nya SBK grenar.

Arbetsgruppen som jobbat med att ta fram Specialsök kommer att fortsätta cirka 6 månader.
Efter det tar Utskottet för Prov och tävling över ansvaret.

 9.3  Ekonomi (Richard Karlén)
Distriktet har cirka 545 tkr i kassan.

Årets resultat beräknas bli ca -30 tkr mot budgeten som är på -160 tkr.

 9.4  Samhällsnytta (Ola Eriksson)
Tjänstehundens dag på Uppsala BK idag 15 oktober. Den andra gången den hålls inom
distriktet.

För patrullhundskurser kom förr initiativet från klubbnivå. Nu kommer beslut om kurser via
Militärregion Mitt i vårt fall att fördelas på SBK distrikten inom regionen. Redan bestämt var
och när kurserna ska hållas.

-10(12)-



SBK Upplandsdistriktet

 9.5  Avel- och hälsa
Fråga från Jenny Nyberg om vilka klubbar som har en aktiv MH/MT-bana?

- Roslagens BK och Heby BK har.

 10  SM under de kommande 5 åren
Former för SM ska diskuteras på kommande Distriktsforum.

- Stora sammanhållna SM med flera grenar eller mindre för enskilda grenar?

Ett förslag är att fördela spår-tävlingar över flera klubbar för att lättare få bra marker.

Elin Spangenberg kommer att skicka in sina idéer och även delta på distriktsforumet.

Som info hålls NM 2024 i Bruks och IGP av Botkyrka BK och Nynäshamns BK

 11  Arvoden

 11.1  Lärararvoden
Ola Eriksson har frågat runt bland andra distrikt och det varierar från 500 kr/dag till inga
gränser alls. Richard har också ställt frågan till Förbundsstyrelsen, men inget svar ännu och
har kanske tappats bort i de problem de har nu.

Diskussion om det ideella versus exempelvis samma timpris som en avtalsinstruktör?

Viktigt att blivande instruktörer är införstådda på att hålla kurser för lokalklubben framöver.

Avsikten är att ta fram ett förslag efter nästa distriktsstyrelsemöte den 14 november.

 11.2  Instruktörsarvoden
Uppgift om att vissa instruktörer vill ha höjda arvoden mer i nivå med externa instruktörer.
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 12  Övrigt

 12.1  Nästa möte
● Årsmöte 2024-03-17 kl 15-17 på Uppsala BK

 13  Mötets avslutande
Ola Eriksson och alla närvarande tackade Ing-Britt och Ulla för lunch och fika.

Därefter tackade Ola mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Justeras

------------------------- —-------------- -------------------------
Ola Eriksson Margareta Säterli Anna Szymczak
Mötesordförande

Vid protokollet

—----------------------
Göran Hagberg
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